
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och STOCKHOLM GLOBE ARENA 

FASTIGHETER AB  - RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: torsdag 13 december 2018 kl. 14:30 – 16:00 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler  Älvsjö, Rum Stockholm/London 

 

Justerat: 2018- 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Robin Slätt 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR    ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Avdelningschef Carina Braun, sekreterare Erik Odenlid 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes med tillägg av punkter på övriga frågor – VP, GDPR om 

uppgifter från förening. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Robin Slätt utsågs att justera protokollet. 

§ 3 

A. Föregående protokoll samt justering av ej justerade protokoll 

Protokollet från november månads sammanträde 2018-11-14 justerades. 

 

B. Rapport från FFH:s protokoll och bevakningslista utifrån gemensamma 
intressen. 
 

Bevakningslistan kvarstår i sin helhet. Inga tillägg. 

§ 4 



 

 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-12-18 

Avdelningschef Carina Braun redogjorde för ärenden till kommande idrottsnämnds 

sammanträde.  

 

§ 5 

Bevakningslistan 
 

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

Avdelningschef Carina Braun redogjorde för svar om Sweco rapporten från enhetschef 

Sophie Dahlgren. Carina lovar att återkomma med de följdfrågor som rådet har i frågan. 

FH rådet vill fortsatt ha med detta på bevakningslistan. Idrottsplanerare Hans Eriksson har 

varit på möte om Sköndal och dess fortsatta utbyggnad och rapporterar därifrån genom 

mejl till rådets sekreterare att tillgängligheten till badet inte skall bli sämre enligt 

stadsbyggnadskontoret. Om text till intranätet/presentation av rådet så återkommer Eva 

Söderbärj i rådet om detta.   

 
§ 6 

Sammanträdesdagar 2019 

FH rådet tog beslut om sammanträdesdagar enligt följande  24/1, 13/2, 20/3, 17/4, 15/5, 

12/6, 18/9, 23/10, 20/11, 11/12 samt möte med SGA Fastigheter 19/3. 

till beslut. Tid 13-16 med förmöte 13-14. Sammanträdet börjar 14:00  

Marina återkommer om tid för mötet den 24/1.  

  

§ 7 

Övriga frågor 

Rådet önskar återkoppling om vad som kom med till VP från deras önskemål, de 

synpunkter som Jan Delvert från rådet tog upp idag antogs av rådet. Jan tog upp att inte 

bara en jämlikhetsanalys skall göras i stadens tjänsteutlåtanden utan även att 

funktionshinders perspektivet skall tas upp.  

 

Avdelningschef Carina Braun lovar svar snarast så att rådet hinner formulera en skrivelse 

till nämnden om de så önskar.   

 

Avdelningschef Carina Braun tog upp de frågor rådet haft om vilka uppgifter som 

föreningar måste skicka in vid bidragsansökningar. Fullständigt personnummer behövs ej. 

Det räcker med födelsedatum samt adress. Carina lovar att snarast återkoppla till rådet i 

frågan.  

 

Robin Slätt rådet föreslog att förvaltningen skulle informera om hur och varför 

personuppgifter kommer att användas. Det skulle underlätta för föreningsansvariga att få 

medlemmarna att i förekommande fall medge samtycke.  

 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet med 

att tacka alla för det gångna året! 

 

Vid protokollet Erik Odenlid  


